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Měsíční glosování

Konec roku se kvapem blíží a s ním 
také vysvědčení. Asi každý rodič na 
konci roku přemýšlí, čím potěšit uči-
tele za celoroční vzdělávání svého 
potomka.

Po desítky let byla květina sázkou 
na jistotu. Postupně se začaly dávat 
svíčky, kávy, čaje… 

„Jako rodiče jsme se už teď podruhé 
skládali na poukaz ,do sportu‘. Obě 
paní učitelky jsou sportovně založené a 
vyberou si dle sebe, co se jim hodí. Za 
mě lepší než desítky květin a čokolád a 
svíček či �ašek,“ dává tip na sociální 
síti Aneta Šťastná.

Velmi kuriózní tip za rodiče přidala 
Iva Ptáčková. Třída, kterou navštěvo-
val její syn, dala učiteli na konci škol-
ního kůzlátko. 

„Se ženou zakládali kozí chov a uči-
tel byl po vážné nemoci a kozí pro-
dukty mu byly doporučeny,“ popisuje 
dárek v komentáři na Facebooku.

Jihlavský učitel Klaus Hübner svým 
žákům prý vždy dopředu řekne, že 
nechce žádný dárek. 

„Tisíce kytek zůstanou často stát a 
hnijí, když učitel jede na dovolenou. 
Dva kilogramy čokolád dostanou děti 
(učitele ji nejí) a zničí si zuby. Alko-

hol nechat si předat od dětí? To už 
vůbec. Takový med, no jo, ale když pak 
máte pět sklenic? Tak dobrá: Putují-
cí dárek…,“ argumentuje pedagog a 
dodává, že ho moc potěšilo, když se 
jeho třída v roce 2017 složila a pře-
vedla vyšší sumu na „Lékaře bez hra-
nic“.

Michaela Sopko řekla, že ji potěší 
cokoliv, ale že rozhodně není povin-
nost něco dávat. „Ovšem troufám si 
tvrdit, že hrnečků a svíček má každá 
paní učitelka spoustu,“ vysvětluje uči-
telka a přidává vtipnou historku. 

 (Pokračování na str. 3)

Místo kytky potěšte svého učitele 
dobrým skutkem…nebo kůzlátkem

DĚTI čeká poslední měsíc školy a pak už pro většinu z nich odstartují dlouho očekávané prázdniny. Krásné počasí už ale 
vylákalo ty nejmenší ven i nyní, a mohou si tak užít spoustu zábavy, například na nějaké akci pořádané ke Dni dětí. 
 Foto: Veronika Dawidowicz

� Jsme hokejoví MISTŘI SVĚ-
TA! No, přiznejme si, že my ne, 
ale skvělý tým, který nám udělal 
obrovskou radost. Vůbec žádnou 
radost ale neudělalo jihlavským 
občanům vedení města, které „tak 
narychlo“ nehodlalo zařizovat 
nějaké promítání a fanzónu pro 
fanoušky. Má sice příspěvkovku na 
organizování kultury Bránu Jihla-
vy, ale ta se asi musí nejdřív zabyd-
let v krásném Stříbrném domě, kde 
bude nově sídlit. 

� Modré parkování donutilo maji-
tele supermarketů uvolnit pár set 
tisíc či milionů a vybudovat na par-
kovištích u obchodů závory. Kdy-
by to neudělali, zákazníci by se k 
nim kvůli plným parkovištím vůbec 
nedostali. 

� Nejméně hlasů ve studentských 
volbách do Evropského parlamentu 
získala strana Senioři sobě. Co také 
mohla od studentů čekat, že? 

� Jihlava díky dotaci z Norských 
fondů (cca 40 milionů Kč) zrekon-
struovala dům z 13. století a nazva-
la jej Stříbrný dům. Vedení měs-
ta věří, že bude ozdobou města. 
Lidem se líbí, ale někteří například 
kritizují „novodobé fresky“, na kte-
rých je vyobrazena třeba budova 
DKO. 

� Diskuse jihlavských politiků 
s lidmi ohledně daně z nemovitosti 
ukázala, že lidé vlastně netuší, nako-
lik mohou zastupitelé města za to, že 
se několikanásobně zvedla částka na 
složenkách. Někteří si dokonce mys-
lí, že stát tuto daň nezvýšil nebo jen 
zvýšení doporučil.  -pk-


